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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2  
5212 Dobrovo   
 
Številka: 0322-30/2018 
Datum: 3. 4. 2018   

 
OBČINSKI SVET  
OBČINE BRDA    
 
 
ZADEVA: ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 30. REDNE SEJE   
 
Silvestra Elen Brašnić Saffigna  
V imenu Komisije za čezmejno sodelovanje poda pobudo, da se v tem in v bodočih mandatih čezmejni komisiji 
posreduje okviren seznam prireditev v tujini, katerih se Občina Brda namerava udeležiti. Člani komisije se 
bodo med seboj uskladili ter določili, kdo od članov se bo udeležil določene prireditve. S tem se olajša delo 
občinski upravi.  
 
Direktorica OU 
Bomo pripravili skupaj z ZTKMŠ Brda in posredovali komisiji. 
 
Boris Rožič  
V primeru vzdrževanja in urejanja pokopališča v Vipolžah predlaga, da v kolikor vaška skupnost tega ni 
sposobna opravljati (urejanje pokopališča, pobiranje najemnine za grobove,…) naj se to prenese na podjetje 
Komunala Nova Gorica d. d.. 
 
Oddelek za okolje in prostor 
Predsednik VS Vipolže, Vasja Benedetič pravi: »Pokopališče ureja vaška skupnost Vipolže. Vedno je pokošeno in 
urejeno. Glede pobiranja najemnin za grobove, je vse urejeno. Če kdo dvomi, naj se obrne name in mu bom 
pokazal, da je vse urejeno.« 
  
Kostja Jelinčič  

1. V kakšni fazi je ureditev dela pločnika na cesti Hum – Kojsko? Občinska uprava naj pri pristojnih 
organih urgira. Prav tako predlaga zamenjavo zemljišča na isti lokaciji, kjer cesta zavije v manjši 
zaselek in kjer imajo lastniki hiše parkirišče oz. dvorišče na javnem dobrem.  

2. Ponovno predlaga sanacijo podrtega zidu na cesti Kojsko – Hum, kjer se je pred dvema letoma 
zgodila prometna nesreča. Občinska uprava naj urgira pri DRSI. Gre za poškodovanje obcestnega 
zidu zaradi prometne nesreče. Predlaga, da pristojni pridobijo podatek o povzročitelju prometne 
nesreče ter ustrezno ukrepajo.  

 
Ad1. Oddelek za okolje in prostor 
Strankama je bila večkrat predlagana zamenjava zemljišča (ustno in pisno pooblaščenki) vendar konkretnega 
odgovora nismo prejeli. Ostane nam še postopek oziroma ukrep medobčinske inšpektorice in v kolikor tudi to 
ne bo zadostovalo sledi postopek razlastitve. 
 
Ad2. Oddelek za okolje in prostor 
Ponovno smo obvestili službo za vzdrževanje regionalne ceste in pristojnega nadzornika na Direkciji. Povedali so 
nam, da podatkov o povzročitelju poškodbe zidu nimajo, obljubili pa so, da bodo zadevo še enkrat pregledali in 
predvidoma v letošnjem letu tudi sanirali. 
 
Lilijana Kastelic  
Poda pobudo v zvezi z ustavljanjem in obračanjem avtobusa na »Kržadi« v Neblem ob jutranjih urah. Le ta na 
križišču ne more ustaviti, saj ima problem z obračanjem. V primeru slabega vremena, ko starši pripeljejo 
svoje otroke na avtobus, nastane težava s parkiranjem avtomobilov vzdolž glavne ceste. Zato predlaga, da 
občinska uprava zaprosi najemnike stare bencinske črpalke, da avtobusu omogočijo, da zapelje mimo 
bencinske črpalke in tako bi otroci na tej lokaciji počakali in vstopili na avtobus.  
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Direktorica OU 
Na pobudo svetnice smo se takoj odzvali in kontaktirali lastnika objekta Petrol d. d. Ljubljana. Pojasnil nam je, 
da lokacijo oddajajo bližnji gostilni oziroma najemniku za namen parkiranja njihovih gostov. Glede na zgodnjo 
uro ne vidijo problema glede parkiranih vozil gostov in se strinjajo z obračanjem avtobusa za lažji dostop otrok. 
Lastnik objekta je opravil tudi razgovor z najemnikom. Zaposleni pri najemniku prostora na lokacijo ne prihajajo 
pred 10. uro zato ne vidijo težav, da avtobus ne bi obračal na navedenem mestu.   
Prav tako se bo najemnik z ostalimi, ki tam puščajo vozila pogovoril, da jih parkirajo tako, da ne bo oviralo 
avtobusa. 
 
Teja Jelina  

1. V skladu s sprejetimi spremembami in dopolnitvami Poslovnika Občinskega sveta Občine Brda, ki 
krajevni in vaškim skupnostim nalaga uporabo določb poslovnika predlaga, da se z začetkom 
novega mandata pripravi navodila oz. usmeritve krajevni in vaškim skupnostim o delovanju, na 
kakšen način in kako poteka komunikacija med občinsko upravo, ZTKMŠ Brda, računovodske 
zadeve,… Predlaga, da se krajevni in vaškim skupnostim naloži oddajanje letnih poročil.  

2.  
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Romana Velišček  
1. Na sejah občinskega sveta ni bilo nikoli prakse, da bi se direktorji javnih zavodov, katerih 

soustanoviteljica je Občina Brda, prišli predstavit. Zato predlaga, da se na dnevne rede naslednjih sej 
povabi direktorje javnih zavodov, da predstavijo delovanje le teh.   

2. Vaščani Kozane predlagajo izgradnjo mrliške vežice v Kozani. Nekateri vaščani se poslužujejo vaške 
cerkve, ampak vsem to ne ustreza.  

3. Potrebno bi bilo sanirati zid v Kozani proti pokopališču ob glavni cesti. Avtomobilom, ki prihajajo iz 
južnega dela vasi Kozana je zavijanje proti pokopališču težko izvedljivo. Predlaga razširitev cestišča.  

4. V medijih je bilo zadnje čase zaznati predstavitev projekta »Terme Brda«. V zvezi s tem se ogromno 
občanov z vprašanji obrača na občinske svetnike. Predlaga, da tudi občinski svet obravnava to 
tematiko, če se le da preden gre v medije.  

 
Ad1. Direktorica OU 
Občina Brda je (so)ustanoviteljica v 11-ih javnih zavodih (tabela). ZTKMŠ Brda, OŠ Alojza Gradnika Dobrovo ter 

Javni sklad malega gospodarstva Goriške, ki bodo poročilo podajali na 31. redni seji dne, 10. 4. 2018, bomo 

skladno s pobudo na dnevne rede planiranih sej v letu 2018 (tri do konca mandata)smiselno umestili poročila 

ter predstavitve direktorje preostalih javnih zavodov. 

Zap. št. Javni zavod status solastniški 
delež v % 

1. 
  

Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport Brda, Trg 25. 
maja 2, 5212 Dobrovo 

ustanovitelj 100 

2. Osnovna šola Alojza Gradnika Dobrovo, Trg 25. maja 9, 
5212 Dobrovo 

ustanovitelj 100 

3. Javni zavod za gasilsko in reševalno dejavnost Nova 
Gorica, Sedejeva ulica 9, 5000 Nova Gorica   

soustanovitelj 5,905 

4. Goriška knjižnica Franceta Bevka, Trg E. Kardelja 4, 5000 
Nova Gorica   

soustanovitelj 4 

5. Glasbena šola Nova Gorica, Cankarjeva ulica 8, 5000 Nova 
Gorica 

soustanovitelj 10 

6. Osnovna šola Kozara, Kidričeva ulica 35, 5000 Nova Gorica 
 

soustanovitelj 10 

7. Zdravstveni dom Osnovno varstvo Nova Gorica, Rejčeva 
ulica 4, 5000 Nova Gorica   

soustanovitelj 10 

8. Zdravstveni dom Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica, 
Gradnikove brigade 7, 5000 Nova Gorica 

soustanovitelj 10 

9. Goriška lekarna Nova Gorica, Rejčeva ulica 2, 5000 Nova 
Gorica 

soustanovitelj 10 

10. Javni sklad malega gospodarstva Goriške, Trg E. Kardelja 1, 
5000 Nova Gorica 

soustanovitelj 9,08 

11. Ljudska univerza v Novi Gorici, Cankarjeva ulica 8, 5000 
Nova Gorica 

soustanovitelj 10 

 
 
Ad2.Oddelek za okolje in prostor 
Župan je na seji že podal odgovor, da zadevo obravnava Vaška skupnost Kozana. 
 
Ad3.Oddelek za okolje in prostor 
Podporni zid ob lokalni cesti mimo pokopališča je dotrajan in zelo poškodovan. Glede na velikost oziroma 
dolžino posega, ki ni majhna, je sanacija kompletnega zidu predvidena v prihodnjem letu. V letošnjem letu je 
predvidena izdelava projektne dokumentacije. 
Problem dostopnosti z vozili do pokopališča iz smeri Vipolž je težko izvedljiv in sicer zaradi pomanjkanja 
prostora in neekonomičnosti posega. Večina vozil, ki prihaja iz te smeri obrača vozilo na prvem desnem 
priključku javne poti, ki je oddaljen cca 30 m. 
 
Ad4. Direktorica OU 
Idejni projekt Terme Spa Brda je bil občinskim svetnicam in svetnikom predstavljen na decembrski seji. 
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Od takrat pa do danes potekajo razgovori z potencialnimi investitorji in upravljalci. Ko bo napredek v zvezi s 
tem dosežen, bo občinski svet s tem seznanjen. 
 
Boris Šfiligoj 

1. Vedno več občanov še vedno zanima, zakaj so zneski na položnicah za porabo vode tako visoki. Tudi 
čiščenje greznic je zelo visok strošek. Prav tako bi morali biti občani bolj obveščeni o tem, kako priti 
do t. i. zelenih priključkov, ki bi občutno zmanjšali stroške.  

2. Predlaga postavitev kontejnerja za odpadni gradbeni material v izogib odlaganju materiala ob 
cestah.  

3. Kjer so še ugrajene azbestne plošče predlaga, da se lastnike stavb vzpodbudi k zamenjavi le teh, s 
tem da se subvencionira nakup novih kritin.  

4. Pločnik na Dobrovem – v kolikšnem času bi lahko prišlo do izvedbe? 
5. Kot rečeno pri OŠ Alojza Gradnika Dobrovo primanjkuje parkirnih prostorov, zato predlaga, da 

občina prične s postopkom za pridobitev parkirnih prostorov na zemljišču, ki je v skladu z OPN 
Občine Brda temu namenjeno.  

 
Ad1. Oddelek za okolje in prostor 
Glede višjih zneskov na položnicah za vodo je v nadaljevanju odgovor na vprašanje Aleša Simčiča.   
 
Ad2. Direktorica OU 
Odgovor na vprašanje v zvezi z odlaganjem gradbenih odpadkov je bil posredovan svetniku Borisu Rožiču na 
pobude in vprašanje 17. redne seje v letu 2016 in ga ponovno podajamo v nadaljevanju: 
 
»Načeloma je gradbene odpadke možno oddajati le na registriranih zbirnih centrih in to je le na zbirnem centru 

v Stari Gori. Gradbeni odpadki niso komunalni odpadki in ne sodijo na tovrstne zbirne centre. Tudi račune za to 

bi morali izstaviti povzročiteljem ali občini. Ker pa vage ni na lokaciji bi bilo izvedljivo le da plača ena oseba za 

vse (npr. Občina) še zmeraj s pogojem, da to lahko prevzemajo. Potrebno pa bi bilo preveriti pri pristojnih 

inšpekcijskih službah, ali je tak način zbiranja dovoljen vse do prve prijave občanov kar bi pomenilo  umik s 

kaznijo ali le z opominom.« 

Ad3. Oddelek za okolje in prostor 
Povedati moramo, da občina že subvencionira odvoz in prevzem nevarnih odpadkov na deponiji, kar ni tako 
malo. 
 
Ad4. Oddelek za okolje in prostor 
Tega vam v tem trenutku ne moremo natančno povedati, ker je potrebno izdelati projekt za izvedbo in 
zagotoviti sredstva za izvedbo del v državnem in občinskem proračunu. Direkciji smo predlagali, da se po 
zaključku del pri obrtni coni Agraria na Dobrovem, dela nadaljujejo na tem odseku. 
 
Ad5. Oddelek za okolje in prostor 
Predlog je na mestu. Občina bo pričela s postopkom za pridobitev zemljišča za parkirišče. 
 
Edbin Erzetič 

1. Most v Neblem je bil na novo asfaltiran, postavljen je bil prometni znak za spolzko cestišče. 
Pregladka asfaltna površina je že v zelo slabem stanju.  

2. Cesta proti Brdicam pri Neblem je bila v lanskem letu na novo asfaltirana, vendar so na njej že vidne 
razpoke.  

3. Na cesti Peterenel – Kožbana se je pojavila izboklina v velikosti cca 5 – 6 cm, kar zelo ovira promet.  
4. V Zdravstvenem domu na Dobrovem je na fizioterapijo potrebno čakati 3 – 4 mesece, zaposlena je le 

ena oseba. Glede na razpoložljive kapacitete predlaga, da se dodatno pridobi še eno osebo za 
izvajanje fizioterapije.  

5. Pri kontejnerskem mestu pri Peternelu se nahaja 4 – 5 palet azbestnih plošč.  
 
 
Ad1. Oddelek za okolje in prostor 
Ker gre za regionalno cesto, smo na Direkcijo poslali obvestilo. 
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Ad2. Oddelek za okolje in prostor 
Ker gre za regionalno cesto, smo na Direkcijo poslali obvestilo. 
 
Ad3. Oddelek za okolje in prostor 
Izboklino na omenjenem odseku smo zaznali, sicer ne tako zelo močno. Glede na to, da je v letošnjem letu 
predvidena sanacija določenih odsekov omenjene ceste, bomo to uredili v sklopu predvidene sanacije. 
 
Ad4. Kostja Jelinčič  
Kot predstavnik Občine Brda v Svetu zavoda Zdravstveni dom Osnovno varstvo Nova Gorica je na seji 
občinskega sveta podal odgovor, da je navedeno problematiko že izpostavil na svetu zavoda. Prav bi bilo, da se 
izkoristi razpoložljive kapacitete in zagotovi dodatno osebo za izvajanje fizioterapije.    
 
Ad5. Oddelek za okolje in prostor 
Palete z azbestnimi ploščami so bile odstranjene med 7 in 9. 3. 2018 skladno s pogodbo za odvoz azbest 
cementnih odpadkov s Komunalo d. d. Nova Gorica. 
 
Aleš Simčič  
Zneski na položnicah za porabo vode so od 30 % – 60 % višji. Predlaga, da podjetje Vodovodi in kanalizacija 
Nova Gorica d. d. pripravi članek s pojasnilom za Briški časnik.  
 
Direktorica OU 
Pojasnilo o višjih zneskih na položnicah za vodo je bilo s strani JP Vodovodi in kanalizacija Nova Gorica d. d.  
pripravljeno in objavljeno v Briškem časniku št. 88. Posameznikom, ki so se na občino obračali z dodatnimi 
vprašanji smo podali ustrezne odgovore in jih tudi skladno z dogovorom usmerili na ViK, ki so odgovorili še na  
specifična vprašanja.  V zadnjem času se na občino v zvezi s tem vprašanjem občani ne obračajo več. Smo pa na 
razpolago za dodatna pojasnila v kolikor bo do vprašanj prišlo. Prilagamo scan članka. 
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Silvan Peršolja 
1. Kdaj bo začetek obnove vežice na pokopališču v  Šmartnem (že usklajeno z ZVKND, sredstva 

rezervirana)? 
2. Zakaj je javni WC, ki so ga uporabljali obiskovalci Šmartnega, že skoraj leto dni zaprt? Prosi za hitro 

ukrepanje, ker so posledice zaprtega WC neprijetne. 
3. Kdaj  bo izmera ceste s parc. st. 687 k. o. Šmartno v Imenju (Rok: 30.4.2018, sklep VS Šmartno). 

 
Ad1. Oddelek za okolje in prostor 
Obnova vežice v Šmartnem je predvidena do konca leta. V kratkem naj bi pričeli z zbiranjem ponudb za izvedbo 
del. 
 
Ad2. Direktorica ZTKMŠ Brda 
ZTKMŠ Brda je lastnika javnega WC-ja opozoril na prihajajočo turistično sezono in s tem posledično veliko 

potrebo pa WC-ju v Šmartnem. Na ZTKMŠ Brda pa bomo poskrbeli za ustrezno označitev javnih WC-jev. 

Ad3. Oddelek za okolje in prostor 
Naročena je bila ureditev meja na parc. št. 687 k. o. Šmartno. 
 
 
 
 
Direktorica občinske uprave                      ŽUPAN 
        Anita Manfreda                                 Franc Mužič 

http://parc.st/

